

Our ref: KIPCO/TMO 198/19 dated January 31st, 2019

Boursa Kuwait Company
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject: Results of KIPCO's Board of Directors meeting

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة كيبكو

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

We are pleased to inform you that the Board of Directors held its meeting on 31st January 2019 at 1 pm and unanimously approved the increase of the company's issued and paid-up capital to the authorized share capital limit through public offering. The Issue Shares will be offered at an issuance premium, that will be determined at a later stage. The aforementioned offering will be allocated to eligible shareholders who are recorded in the company's shareholder registry on the record date, which will be disclosed in due course by way of a rights issue to the existing shareholders, as presented in the attached disclosure of material information form.

نفيدكم علما بان مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه بتاريخ 31 يناير 2019 عند الساعة الواحدة ظهرا وقد تمت الموافقة بالأجماع على زيادة رأس المال المصدر والمدفوع للشركة إلى حدود رأس المال المصرح به وستطرح الأسهم للاكتتاب العام مضافا اليها علاوة اصدار تحدد لاحقا للمساهمين المؤهلين المسجلين في سجلات الشركة في تاريخ الاستحقاق الذي سيتم الإعلان عنه، تطبيقا لمبدأ حق الأولوية في الاكتتاب. كما هو موضح في النموذج المرفق الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ..

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)

فيصل حمد العيار
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

رأس المال المصرح به: 200 مليون دك
Authorized Capital: KD 200 million

رأس المال المصدر والمدفوع: 154,725,133.800 مليون دك
Issued and Paid up Capital: KD 154,725,133.800 million

Tel: +965 2294 3456
Fax: +965 2244 4356
Email: ayyar@kipco.com
Web: www.kipco.com

هاتف: KIPCO Tower
فاكس: Sharq, Kuwait City
إيميل: P.O. Box 23982 Safat 13100
إنترنت: Kuwait

برج كيبكو
الشرق، مدينة الكويت
ص.ب. 23982 الصفاة 13100
الكويت

Commercial Registration No.: 23118

رقم السجل التجاري: 23118

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

31 st January 2019	31 يناير 2019	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت (القايزة) ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>Please note that Kuwait Projects Company's (Holding) K.S.C.P. Board of Directors has met on Thursday 31st January 2019 and unanimously approved the increase of the company's issued and paid-up capital to the authorized share capital limit; i.e. from KD 154,725,133.800 to KD 200,000,000 representing an increase of 29.3% by the issue of 452,748,662 shares with an issuance premium to be determined later. The issued shares will be available for subscription through public offering which will be allocated to eligible shareholders who are recorded in the company's shareholder registry on the record date, which will be disclosed in due course, by way of a rights issue to the existing shareholders. The sum of the capital increase represents additional funding which will be used for the company's general corporate purposes.</p>	<p>يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة مشاريع الكويت (القايزة) ش.م.ك.ع قد اجتمع في يوم الخميس الموافق 31 يناير 2019 وقد تمت الموافقة بالاجماع على زيادة رأس المال المصدر والمدفوع للشركة إلى حدود رأس المال المصرح به وذلك من 154,725,133.800 د.ك إلى 200,000,000 د.ك بنسبة زيادة تبلغ 29.3% تقريباً من خلال إصدار عدد 452,748,662 سهم مضافاً إليها علاوة إصدار تحدد قيمتها لاحقاً. وستطرح الأسهم للاكتتاب العام للمساهمين المؤهلين المسجلين في سجلات الشركة في تاريخ الاستحقاق الذي سيتم الإعلان عنه لاحقاً تطبيقاً لمبدأ حق الأولوية في الاكتتاب. وتمثل حصيلة زيادة رأس المال تمويلاً إضافياً للشركة والتي ستستخدم لأغراض الشركة العامة.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
There is no current impact on KIPCO's consolidated financial statements.	لا يوجد أثر مادي حالياً على البيانات المالية المجمعة لشركة مشاريع الكويت القايزة.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position